
ARISTON-KFR35W/BP3N8-X133(RD0)-GW-0413
 (MONO R32 C 35 MD0-O,2022年新风格)

铭牌

袁成英

袁成英

林灿荣

林灿荣

黄祥林

                                                     技术要求（版本号：E，2017-03）
1．产品铭牌的外观质量、材料性能应符合QMK-J036.1006（QMZ-J53.008）《产品铭牌技术条件》的有关要求；
2．字体、颜色要求应符合QMK-J016.2005《外销产品铭牌设计规范》（或QMK-J016.2004《内销产品铭牌设计规范》）的有关要求，或符合图纸标注要求；
3．未注直线尺寸公差应符合GB/T1804-v； 
4．外协生产必须严格按电子文档进行输出；
5．有RoHS指令要求的物料应符合美的企业标准QMK-J000.1002《产品中限制使用有害物质的技术标准》。
6．有REACH要求的物料应符合QMK-J000.1008《REACH法规要求技术标准》。

                                                                technical requirement(Ver.: E，2017-03)
1.Appearance and material property of product nameplate shall comply with QMK-J036.1006（QMZ-J53.008） Technical Conditions for Product Nameplate;
2.Font and color shall comply with QMK-J016.2005 Design Code for Export Sales Product Nameplate (or QMK-J016.2004 Design Code for Domestic Sales Product Nameplate) or dimensioned requirement in drawing; 
3.All undimensioned tolerances of linear dimensions shall comply with GB/T1804-v; 
4.Out-sourced production shall be in strict accordance with electronic document;  
5.Materials subject to RoHS shall comply with QMK-J000.1002 Technical Standard for Restricted Hazardous Substance in the Products of MIDEA.
6.Materials subject to REACH shall comply with QMK-J000.1008 Technical Standard for REACH of MIDEA. 
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Importer/ Manufacturer:

Maximum allowable pressure 4,4 MPa

Secret Code 00000000 8位code码, 随订单变化，
由制单提供

57mm

13
0m
m

MONO R32 C 35 MD0-O 3381406

3402 (1113 - 4160)W

3675 (1084 - 4220)W
1038 (130 - 1580)W

988 (100 - 1680)W

2150 W

23,2 kg
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